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Zápis o zasedání Statutárního orgánu ČsOL 

dne 7. listopadu 2017 
 

Přítomní:  
Členové SO: br. Pavel Budinský, br. Tichomir Mirkovič, br. Václav Kuchynka. 
Příchozí v průběhu jednání: Br. Jindřich Sitta 
 
Pracovní skupina SO: br. Milan Mojžíš, br. Jiří Filip, br. František Bobek, br. Jiří Charfreitag, 
ses. Marcela Ludvíková. 
 

ad 1) Zahájení 
Br. Václav Kuchynka přivítal přítomné a zahájil jednání SO ČsOL v 14:30 hod. 
 

ad 2) Schválení hostů 
Hosté nejsou jednání přítomni. 
 

ad 3) Schválení programu 
Br. Pavel Budinský přednesl návrh programu jednání SO ČsOL. 
 
Program zasedání SO ČsOL dne 7. listopadu 2017 

1) Zahájení 
2) Schválení hostů 
3) Schválení programu 
4) Správa nemovitosti 
5) Ekonomická situace 
6) Projekty 

a) POVV 
b) Legie 100 
c) Orlík 
d) Zámeček 

7) Ocenění – Hradní stráž 
8) ÚRK – Stanovisko jednoty Poděbrady 
9) Pouť ČsOL do Francie 
10)  Architektonická studie parteru Hotelu Legie 
11) Stanovisko k materiálům přijatým ÚRK 
12) Výběrová řízení 
13) Návrh programu PRV ČsOL 28. 11. 2017 
14) Různé 
15)  Pozvánky 
16)  Pošta 
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a) Žádost jednoty Poděbrady 
b) Žádost o zachování hrobu 

17)  Závěr 

Usnesení: SO ČsOL schvaluje program zasedání. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

ad 4) Správa nemovitosti 
Br. Milan Kreisinger informoval, že vše probíhá dle harmonogramu. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování:  

ad 5) Ekonomická situace 
Br. Milan Mojžíš podal stručnou informaci o pokračujícím čerpání dotací  
Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

ad 6) Projekty 
a) PoVV 

Br. Viktor Šinkovec informoval o přípravě setkání VV v DAP, které připravuje br. 

Jaroslav Syrový. 

Br. Viktor Šinkovec informoval o zařazení br. Radima Chrásta do projektu PoVV 

– terénní pracovník v oblasti Vysočiny. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  
 
14:38 hod. br Jindřich Sitta se připojil k jednání – počet hlasujících 4. 

b) Legie 100 
Br. Jiří Charfreitag předložil nájemní smlouvu na vůz do soupravy Legiovlaku. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá přepracovat a znovu předložit na nejbližším možném 
jednání SO ČsOL. 
Hlasování: 3 – 0 – 0 

c) Orlík 
Br. Jiří Charfreitag předložil cenovou nabídku na odkup vozu v rámci projektu 

Orlík. 

Usnesení: SO ČsOL bere nákup vozu na vědomí a ukládá nadále realizovat projekt 
Orlík dle usnesení RV ČsOL. 
Hlasování: 3 – 0 – 0 

d) Zámeček 
Br. František Bobek podal průběžné informace k projektu Zámeček. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí.  
Hlasování: 4 – 0 – 0  
 
ad 7) Ocenění – Hradní stráž 

Br. Jiří Filip přednesl návrh na ocenění příslušníka Hradní stráže PM ČsOL III. 
stupně - Št. prap. Bc. Filipčík Miroslav. 
Usnesení: SO ČsOL schvaluje návrh na ocenění št. prap. Miroslava Filipčíka PM ČsOL 
III. stupně. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  
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Br. Jiří Filip přednesl návrh na nominaci br. Petr Tolara na udělení medaile Hradní 
stráže II. stupně. 
Usnesení: SO ČsOL schvaluje nominaci br. Petra Tolara na udělení medaile Hradní 
stráže II. stupně. 
Hlasování: 4 – 0 – 0 

ad 8) ÚRK – Stanovisko k jednotě Poděbrady 
Br. Milan Mojžíš předložil Stanovisko ÚRK k možnému odepsání finanční částky 
z pokladny jednoty Poděbrady. 

Usnesení: SO ČsOL bere informace na vědomí a ukládá předložit na další jednání PRV 
ČsOL s doporučujícím stanoviskem. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

ad 9) Pouť ČsOL do Francie 
Br. Milan Mojžíš předložil seznamy účastníků pouti ČsOL do Francie. 

Usnesení: SO ČsOL schvaluje předložený seznam účastníků. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

ad 10) Architektonická studie parteru Hotelu Legie 
Br. Jiří Filip předložil architektonickou studii parteru Hotelu Legie. Projednání 

tohoto bodu bylo přeloženo z minulého jednání SO ČsOL. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá br. Milanu Mojžíšovi účast na dalších jednáních v této věci 
a podávání informací PRV ČsOL cestou SO ČsOL. 
Hlasování: 4 – 0 – 0 

ad 11) Stanovisko k materiálům přijatým ÚRK 
Br. Jiří Filip předložil stanovisko Br. Miloše Borovičky k materiálům, které 

přijala ÚRK. 
Usnesení: SO ČsOL bere informaci na vědomí a ukládá informovat PRV ČsOL. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

ad 12) Výběrová řízení 
Br. Jiří Charfreitag předložil výsledky výběrových řízení za uplynulé období.  

Usnesení: SO ČsOL bere na vědomí a ukládá předložit ke schválení na PRV ČsOL. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

ad 13) Návrh programu PRV ČsOL 28. 11. 2017 
Br. Jiří Filip předložil návrh programu PRV ČsOL 28. 11. 2017. 

Usnesení: SO ČsOL bere přednesené informace na vědomí. 

Hlasování: 4 – 0 – 0  

ad 14) Různé 
a) Cenotaph 

Br. Viktor Šinkovec předložil seznam účastníků cesty do Londýna k výročí 

ukončení první světové války. 

Usnesení: SO ČsOL schvaluje předložený seznam účastníků cesty do Londýna. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

b) ÚSTR 
Br. Pavel Budinský informoval o možném návrhu na nominaci pana Karla 

Černého do Rady Ústavu pro studium totalitních režimů a zahájil diskuzi. 

Usnesení: SO ČsOL schvaluje nominaci pana Karla Černého a ukládá br. Pavlu 
Budinskému odeslat nominační dopis Senátu Parlamentu ČR. 
Hlasování: 3 – 0 – 1  
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ad 15) Pozvánky 
Rozděleny. 

ad 16) Pošta 
a) Žádost jednoty Poděbrady 
Br. Zdeněk Talíř – předseda jednoty Poděbrady zaslal žádost o finanční podporu při 
vybudování pomníku k 100. výročí české státnosti v Poděbradech – viz příloha zápisu. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá předložit žádost jednoty Poděbrady na další jednání PRV 
ČsOL. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

b) Žádost o zachování hrobu 
Syn legionáře pan Ladislav Novák se obrátil na ČsOL s prosbou o pomoc při udělení 
výjimky na zachování místa hrobu čs. legionáře ve Žďáře nad Sázavou – viz příloha 
zápisu. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá sekretariátu odeslat žádosti o udělení výjimky pro 
zachování hrobu městu Žďár nad Sázavou a krajskému úřadu a odeslat odpověď 
panu Ladislavu Novákovi. 
Hlasování: 4 – 0 – 0  

ad 17) Závěr 
 
Br. Pavel Budinský poděkoval přítomným a ukončil jednání v 15:40 hod. 

 
 

Zapsala: ses. Marcela Ludvíková  
 

Schválil: br. Jiří Filip  


